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K dolnej stanici 7282/20A 

911 01  Trenčín 
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie legislatívno-právnej 

pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja 

konaného dňa 10.03.2025 na Úrade TSK, 

zasadačka č. 226, na 2. nadzemnom podlaží v čase od 08:30 do 09:40 hod. 

 

Podľa prezenčnej listiny: 

Prítomní: 3 

Ospravedlnení: 2 

 

 

POSLANCI: 

 

1. Mgr. Miloslav BACO      OSPRAVEDLNENÝ 

2. Erich DVONČ        PRÍTOMNÝ 

3. Mgr. Michal ĎUREJE, PhD.      OSPRAVEDLNENÝ 

4. JUDr. Katarína HENEKOVÁ, M.B.A.     PRÍTOMNÁ 

5. Ing. Tomáš VAŇO       PRÍTOMNÝ 

 

TSK, HOSTIA: 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ (riaditeľ úradu) 

Mgr. Tomáš BALÁŽ (vedúci odd. právneho, SM a VO) 

Ing. Renáta OZIMOVÁ (vedúca odboru finančného) 

Ing. Beáta TICHÁ (vedúca odboru investícií) 

Ing. Pavol ZIGO (hlavný kontrolór TSK) 

JUDr. Michal HAMAR, MBA (prednosta MsÚ Považská Bystrica) 

 

Návrh programu: 

1.  Otvorenie. 

2. Prerokovanie materiálov pripravovaných na rokovanie Zastupiteľstva TSK dňa 31.03.2025: 

2.1. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho kraja 

za II. polrok 2024. 

(Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 

2.2. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za rok 2024. 

(Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK) 

2.3. Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica 

do pôsobnosti mesta Považská Bystrica. 

 (Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO) 
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2.4. Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava do pôsobnosti mesta 

Myjava.  

 (Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO) 

2.5. Návrh na schválenie uzatvorenia Zmluvy o poskytnutí finančného príspevku na rok 2025 

neziskovej organizácii Kreatívny inštitút Trenčín, n.o. 

 (Predkladá: Ing. Renáta Ozimová – vedúca Odboru finančného) 

2.6. Návrh na zvýšenie podpory (úveru) zo Štátneho fondu rozvoja bývania na investičnú akciu 

"Komplexná rekonštrukcia budovy CSS Lednické Rovne" z dôvodu naviac prác a zvýšenej sadzby 

DPH. 

 (Predkladá: Ing. Beáta Tichá – vedúca Odb. investícií, ŽP a VP) 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

Bod č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie p. Erich Dvonč, ktorý privítal na rokovaní prítomných 

zamestnancov TSK, hostí a členov komisie. Z dnešného rokovania sa ospravedlnili členovia komisie 

Mgr. Miloslav Baco a Mgr. Michal Ďureje, PhD. Z dôvodu neprítomnosti hlavného kontrolóra 

pri otvorení zasadnutia členovia komisie schválili zmenu poradia bodov rokovania tak, že ako prvý 

bude prerokovaný bod č. 2.3. Prítomní členovia komisie nemali pripomienky ani návrhy na ďalšie 

doplnenie programu navrhnutého v pozvánke a tento schválili. 

 

Bod č. 2., 2.3 

Predmetný materiál predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania, ktorý oboznámil členov komisie o záujme mesta Považská Bystrica 

rokovať o prevzatí NsP Považská Bystrica, ktoré po rokovaniach listom zo dňa 03.03.2025 zaslalo 

kvalifikovanú ponuku a prejavilo záujem o prevzatie prevádzky NsP s vyhlásením, že ponuku TSK 

akceptuje. Zastupiteľstvu sa tak teraz predkladá návrh na uznesenie, ktorým by zastupiteľstvo 

odsúhlasilo odovzdanie prevádzky NsP Považská Bystrica  do pôsobnosti mesta Považská Bystrica, 

a to za sumu vo výške 1,- euro v zmysle zmluvy o prevode práv a povinností, ktorá je súčasťou 

materiálu, s tým, že po schválení uznesenia by mesto Považská Bystrica malo schváliť podmienky 

prevodu v zmysle zmluvy v mestskom zastupiteľstve do 28.04.2025. Návrh zmluvy vychádza 

z návrhu zmluvy o nájme, ktorá bola súčasťou obchodnej verejnej súťaže na podávanie návrhov 

na uzatvorenie zmluvy o nájme a o spolupráci k majetku Trenčianskeho samosprávneho kraja v rámci 

prenájmu troch nemocníc v zriaďovateľskej pôsobnosti župy, upravené na reálie prevodu 

vlastníckeho práva k majetku vo vlastníctve kraja a skutočnosti, že zmluvným partnerom je orgán 

miestnej územnej samosprávy. 

Zároveň z dôvodu potreby zabezpečenia ekonomickej efektívnosti riadenia nemocníc bol predložený 

návrh na doplnenie návrhu zmluvy, ktorá tvorí prílohu predkladaného materiálu, a to tak, že 

do zmluvy bude zahrnutá požiadavka na kladný hospodársky výsledok (bez oddlženia) 

za hospodársky rok do 31.12.2030 a neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti 

vzniknutých počas trvania zmluvy do 31.12.2032 pod sankciou odstúpenia od zmluvy. Ide o 5-ročnú 

lehotu tak, ako bolo uvedené aj v prípade nájmu na základe obchodnej verejnej súťaže. Zmluva 

obsahuje dobu udržateľnosti 30 rokov, počas ktorých mesto musí garantovať zdravotnú starostlivosť 

tak, ako je definované v zmluve, obmedzenie nakladania s majetkom, ktorý sa odovzdáva 

do vlastníctva mesta Považská Bystrica, dispozičné úkony, ktorých trvanie presahuje 5 rokov, bude 

podmienené súhlasom TSK, možnosť bezodplatného spätného nadobudnutia majetku.  

Predseda komisie následne vyzval prednostu MsÚ Považská Bystrica, JUDr. Michala Hamaru, MBA, 

aby predniesol žiadosť mesta Považská Bystrica.  
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JUDr. Michal Hamar, MBA, prednosta MsÚ Považská Bystrica, uviedol, že mesto Považská Bystrica 

zareagovalo na ponuku TSK na prevzatie nemocnice, nakoľko mesto je schopné garantovať 

poskytovanie zdravotnej starostlivosti, nemá záujem nič rušiť alebo obmedzovať a považuje 

za potrebné, aby prevádzkovanie danej nemocnice patrilo samospráve, nakoľko dokáže lepšie 

reagovať na potreby obyvateľstva. Poskytovanie zdravotnej starostlivosti považuje za službu 

obyvateľstvu, ktorá podobne ako v oblasti školstva, kultúry alebo športu nebýva zisková, a preto by 

mala spadať pod samosprávu. Mesto však musí uzatvorenie zmluvy schváliť prostredníctvom 

zastupiteľstva. V prípade neschválenia odovzdania nemocnice mestu Považská Bystrica mesto toto 

rozhodnutie bude rešpektovať, avšak v prípade súhlasu deklaruje záujem o prevzatie nemocnice. 

Predseda komisie otvoril rozpravu. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. položila otázku, aký bude postup v prípade schválenia návrhu 

v zastupiteľstve TSK, nakoľko MsZ Považská Bystrica ešte návrh neschválilo a zároveň prebiehala 

obchodná verejná súťaž týkajúca sa prenájmu nemocníc.  

Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania, uviedol, že 

materiál, ktorý je predkladaný na rokovanie Z TSK, je návrh na schválenie odovzdania prevádzky 

Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica do pôsobnosti mesta Považská Bystrica. Súčasťou 

materiálu je aj návrh zmluvy, ktorý potenciálne bude predmetom zmien, nakoľko návrh musí byť 

prerokovaný aj v MsZ Považská Bystrica.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa ďalej informovala ohľadom návrhu zmluvy, pričom na to 

Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a verejného obstarávania, uviedol, že 

návrh zmluvy bol tvorený zo strany TSK a súčasťou materiálu je aj požiadavka, aby mesto predmetný 

návrh prerokovalo v zastupiteľstve a podali k nemu vyjadrenie. Pokiaľ mesto schváli návrh zmluvy 

bez pripomienok, má sa za to, že štatutári môžu zmluvu uzavrieť a pokiaľ by mesto Považská Bystrica 

malo pripomienky, ktoré by TSK akceptovalo, schváli sa nový návrh na májovom zastupiteľstve 

TSK. 

Na otázku JUDr. Kataríny Henekovej, M. B. A., či by nemocnica prešla pod zriaďovateľskú 

pôsobnosť mesta na 30 rokov Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania, uviedol, že 30 rokov je doba udržateľnosti, kedy mesto musí garantovať 

povinnosti definované v zmluve a ide o zmenu zriaďovateľskej pôsobnosti z kraja na mesto. 

Erich Dvonč, predseda komisie, následne vyzval členov komisie, aby sa vyjadrili, či súhlasia 

s navrhovaným doplnením návrhu zmluvy v znení požiadavky na:  

1. kladný hospodársky výsledok (bez oddlženia) za hospodársky rok do 31.12.2030  

2. neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti vzniknutých počas trvania zmluvy 

do 31.12.2032 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: -   

 

Návrh bol jednohlasne odsúhlasený všetkými prítomnými členmi komisie ako odporúčanie 

Komisie legislatívno-právnej na doplnenie návrhu zmluvy. 
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Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 82/2025: 

 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Považská 

Bystrica do pôsobnosti mesta Považská Bystrica“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť s pozmeňujúcim návrhom, že do návrhu Zmluvy 

o prevode práv a povinností bude doplnená požiadavka na:  

1. kladný hospodársky výsledok (bez oddlženia) za hospodársky rok do 31.12.2030  

2. neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti vzniknutých počas trvania zmluvy 

do 31.12.2032. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: -    

 

 

Nakoľko sa v priebehu rokovania dostavil Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, komisia pokračovala 

v prerokovaní materiálov v pôvodnom poradí.  

 

 

Bod č. 2., 2.1 

 

Materiál s názvom „Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za II. polrok 2024.“ predložil Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, ktorý uviedol, 

že neboli zistené nedostatky, ktoré by viedli k porušeniu noriem v oblasti sťažností a petícií. V danom 

období bolo evidovaných 16 sťažností, z ktorých 11 bolo odložených z dôvodu obsahových alebo 

procesných chýb, 1 sťažnosť bola neopodstatnená, 1 čiastočne neopodstatnená. Sťažnosti, ktoré 

nespĺňali podmienky pre vybavenie, boli riešené ako podnety, ktoré sa preverujú na oddelení 

vnútornej kontroly a následne boli riešené ako výstup z kontroly. Nebola evidovaná žiadna petícia.  

 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 83/2025: 

 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za II. polrok 2024“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja materiál prerokovať a vziať na vedomie. 
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Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.2 

Materiál s názvom „Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja  za rok 2024“ predložil Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór, ktorý 

uviedol, že z priloženého grafu, ktorý tvorí súčasť predmetného materiálu vyplýva, že niektoré 

sťažnosti boli riešené ako podnety formou kontroly na oddelení vnútornej kontroly, pričom ide 

o operatívne riešenie v spolupráci s útvarom hlavného kontrolóra. Plán kontrolnej činnosti za I. a II. 

polrok bol splnený, a to aj z hľadiska plnenia programového rozpočtu, kde bolo plánovaných počet 

kontrol 58 a tieto boli aj vykonané a splnené, a takisto boli vykonané aj neplánované kontroly 

v spolupráci s oddelením vnútornej kontroly. Najviac nedostatkov bolo identifikovaných 

v účtovníctve, v inventarizácii, pričom ide skôr o drobné chyby nepozornosti a nie systémové 

nedostatky. Pokiaľ ide o finančnú kontrolu, takisto sa vyskytli iba drobné chyby v písaní. Opakujúce 

sa nedostatky sa vyskytli z hľadiska zákona o slobodnom prístupe k informáciám a v prípade 

cestovných náhrad v súvislosti s vypĺňaním formulárov a zúčtovanie pracovných ciest. Je potrebné, 

aby organizácie aplikovali a dodržiavali interné ustanovenia TSK, kde bolo zistených viacero 

nedostatkov v oblasti inventarizácie a verejného obstarávania. Hlavný kontrolór taktiež poukázal 

na rozsah porušení predpisov a zistených nedostatkov, konkrétne bolo zistených 215 nedostatkov, 

porušení VZPP bolo 390. 

Hlavný kontrolór takisto uviedol poznámku od pána poslanca Mgr. Ďurejeho, PhD. ohľadom 

gymnázia v Prievidzi o nahlasovaných nedostatkoch ohľadom cestovných náhrad. Išlo o podnety 

týkajúce sa kontrolovaného obdobia 2021 a 2022 v I. polroku a v II. polroku už aj rok 2023. Treba si 

v rámci výsledkov kontroly pozrieť, o aké obdobie kontrolnej činnosti ide a pokiaľ hlavný kontrolór 

dostane podnet, preveruje ho v rámci kontrolného obdobia. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 84/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra 

Trenčianskeho samosprávneho kraja  za rok 2024“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja materiál prerokovať a vziať na vedomie. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 2., 2.4 

Predmetný materiál predložil Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, správy majetku 

a verejného obstarávania, pričom takisto ako v prípade prerokovaného bodu 2.3 bol z dôvodu potreby 

zabezpečenia ekonomickej efektívnosti riadenia nemocníc predložený návrh na doplnenie návrhu 

zmluvy, ktorá tvorí prílohu predkladaného materiálu, a to tak, že do zmluvy bude zahrnutá 

požiadavka na kladný hospodársky výsledok (bez oddlženia) za hospodársky rok do 31.12.2030 

a neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti vzniknutých počas trvania zmluvy 

do 31.12.2032 pod sankciou odstúpenia od zmluvy. 

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala o tom, či takisto prebiehali rokovania s mestom 

Myjava ohľadom odovzdania NsP Myjava mestu, pričom Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia 

právneho, správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že rokovania boli rýchlejšie ako 

v prípade mesta Považská Bystrica, nedávali si žiadne špeciálne podmienky.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa takisto informovala o pozmeňujúcom návrhu poslanca, keď sa 

rozhodovalo o tom, že sa nemocnice ponúknu samosprávam za 1,- euro, aby ju nemohli dať 

do ďalšieho nájmu, resp. užívania a či bol tento návrh nejako zapracovaný aj do návrhu zmluvy a ako 

sa budú riešiť lekárne a iné obslužné prevádzky. Mgr. Tomáš Baláž, vedúci oddelenia právneho, 

správy majetku a verejného obstarávania uviedol, že zmluvou sa zamedzuje takémuto prenechaniu 

iným subjektom. 

Erich Dvonč, predseda komisie, poukázal na to, že NsP Myjava sa nachádza v inej situácii ako NsP 

Považská Bystrica aj pokiaľ ide o financie, avšak otázne je postavenie NsP Bojnice, ktorá najviac 

ťaží rozpočet TSK. Ing. Marek Briestenský, riaditeľ úradu poznamenal, že je potrebné NsP Bojnice 

ponúknuť primátorovi mesta Bojnice, nakoľko sa už niekoľkokrát vyjadril, že by ponuku TSK prijal. 

Na to Ing. Pavol Zigo, hlavný kontrolór spolu s Erichom Dvončom, predsedom komisie uviedli, že 

je potrebné počkať, ako sa vyjadria poslanci mesta na zastupiteľstve napriek tomu, že primátor 

záujem prejavil. Hlavný kontrolór taktiež poznamenal, že nakoľko ide o majetok TSK, ktorý chce 

za 1,- prenechať mestám, je na TSK ako vlastníkovi, aby si určoval podmienky. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 85/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie odovzdania prevádzky Nemocnice s poliklinikou Myjava 

do pôsobnosti mesta Myjava“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť s pozmeňujúcim návrhom, že do návrhu Zmluvy o prevode práv a povinností 

bude doplnená požiadavka na:  

1. kladný hospodársky výsledok (bez oddlženia) za hospodársky rok do 31.12.2030  

2. neexistenciu splatných záväzkov po lehote splatnosti vzniknutých počas trvania zmluvy 

do 31.12.2032. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 
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Bod č. 2., 2.5 

Materiál s názvom „Návrh na schválenie uzatvorenia Zmluvy o poskytnutí finančného príspevku 

na rok 2025 neziskovej organizácii Kreatívny inštitút Trenčín, n.o.“ predniesla Ing. Renáta Ozimová, 

vedúca odboru finančného, ktorá uviedla, že ide o neziskovú organizáciu, ktorá bola založená TSK 

spolu s mestom Trenčín v súlade s uznesením zo dňa 27.09.2021 č. 735/2021, pričom sa v súčasnosti 

schvaľuje ďalšia časť príspevkov. Zastupiteľstvo TSK vyjadrilo deklaratórnu podporu projektu 

Európskeho hlavného mesta kultúry Trenčín 2026 v objeme 5 mil. eur, na tento rok žiada organizácia 

o príspevok 860 000 eur, s touto sumou bude poskytnutých celkom 3 150 000 eur a do roku 2026 

bude zostávať ešte suma 1 850 000 eur. 100 000 eur bude použitých na grantovú schému, kt. sa 

v týchto dňoch bude vyhlasovať, ide o krajskú grantovú schému, ktorá sa bude poskytovať cez 

Kreatívny inštitút a zároveň dala do pozornosti, aby sa aj jednotlivé samosprávy pozreli na stránku, 

pretože sú tam dotácie na kultúrnu činnosť neziskoviek, občianskych združení a podobne, pričom 

môžu dostať od 5 000 do 10 000 eur. Sú vyhlásené 2 grantové schémy, z čoho 1. je na územie mesta 

Trenčín a 2. je krajská grantová schéma, kde je zo 160 000 eur vyčlenených 100 000 eur.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala ohľadom podmienok grantovej schémy. 

Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že ide o kultúru, rôzne festivaly, pričom 

podrobnosti sú uvedené na webovej stránke.  

Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného ďalej uviedla, že v minulom roku TSK poslalo dve 

tranže v súlade so zmluvou, ale posledná, keďže mali stále dostatok peňazí, bola poslaná 

k 31.12.2024. V súčasnosti je TSK s Kreatívnym inštitútom dohodnutý tak, že prvú tranžu pošle 

v súlade so zmluvou a ostatné podľa toho, kedy budú potrebovať peniaze. Tento rok sa predpokladá, 

že peniaze budú čerpané rýchlejšie, nakoľko sa predpokladá viacero aktivít ako v roku 2024.  

JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. sa informovala ohľadom problémov s vyúčtovaním, na čo 

Ing. Renáta Ozimová, vedúca odboru finančného uviedla, že sa informovala u hlavného kontrolóra, 

pričom boli vytýkané najmä právne služby, tie už nefinancujú zo zdrojov TSK ale zo zdrojov mesta, 

inak sa vyskytli iba drobné chyby, pričom medzi TSK a s organizáciou prebieha dobrá komunikácia.  

Erich Dvonč, predseda komisie na to poznamenal, že došlo k zmene v riadení organizácie, čo sa 

pozitívne prejavilo na komunikácii a riešení problémov, čo takisto poznamenal aj Ing. Tomáš Vaňo. 

V súvislosti s projektom Európskeho hlavného mesta kultúry Trenčín 2026 Ing. Renáta Ozimová, 

vedúca odboru finančného uviedla, že v súčasnosti na projekt nadväzujú rôzne investície a výzvy, 

ktoré teraz ešte len vychádzajú a týkajú sa knižnice, múzea a takisto galérie, v súvislosti s ktorou je 

potrebné riešiť projektovú dokumentáciu. 

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 86/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na schválenie uzatvorenia Zmluvy o poskytnutí finančného príspevku na 

rok 2025 neziskovej organizácii Kreatívny inštitút Trenčín, n. o.“ odporúča Zastupiteľstvu 

Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  
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Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 2., 2.6 

Materiál s názvom „Návrh na zvýšenie podpory (úveru) zo Štátneho fondu rozvoja bývania 

na investičnú akciu "Komplexná rekonštrukcia budovy CSS Lednické Rovne" z dôvodu naviac prác 

a zvýšenej sadzby DPH“ predložila Ing. Beáta Tichá, vedúca odboru investícií, ktorá uviedla, že TSK 

získal prostriedky na realizáciu obnovy zariadenia sociálnych služieb v rámci diela "Komplexná 

rekonštrukcia budovy CSS Lednické Rovne" formou podpory zo ŠFRB. Medzi TSK a ŠFRB bola 

uzatvorená dňa 06.06.2024 Zmluva o úvere na sumu 1 557 600,00 eur.  Zhotoviteľom diela je 

spoločnosť SESTAV, s.r.o. Práce na obnove zariadenia boli zahájené dňa 30.09.2024. Z dôvodu 

navýšenia DPH z 20% na 23% od 01.01.2025 a prác naviac, ktoré neboli súčasťou zmluvného 

rozpočtu je potrebné zvýšenie výšky poskytnutej podpory zo ŠFRB. Uzatvorená zmluva o úvere 

predstavuje úver vo výške 1 557 600 eur s DPH. Po uzatvorení Dodatku č. 1 bude cena diela 

predstavovať sumu 1 726 785,03 eur s DPH, čo prestavuje navýšenie ceny diela o 169 185,03 eur. 

Navýšenie je výsledkom zvýšenia DPH, čo predstavuje sumu 38 940,00 eur a prác naviac vo výške 

130 245,03 eur s DPH. Limit maximálneho úveru prepočítaný na 1 m2 podlahovej plochy stavby 

neprekračuje limit platný a účinný v čase podania žiadosti o zvýšenie podpory. V prípade, že 

predložené navýšenie nebude zo strany ŠFRB akceptované v plnej výške, budú tieto práce uhradené 

z finančných prostriedkov TSK. Prílohou žiadosti o zvýšenie výšky podpory zo ŠFRB je výpis 

uznesenia Z TSK, ktoré potvrdzuje súhlas s prijatím záväzku vyčleniť v rozpočte TSK finančné 

prostriedky na splácanie splátok navýšeného úveru. 

Erich Dvonč, predseda komisie, sa informoval, či bola daná žiadosť vopred odkomunikovaná 

so ŠFRB, na čo Ing. Beáta Tichá, vedúca odboru investícií uviedla, že komunikácia prebehla, ale 

pre istotu bolo do materiálu doplnené, že pokiaľ by ŠFRB niektoré položky tvoriace práce naviac 

neakceptovalo, budú tieto hradené z rozpočtu TSK.  

 

Stanovisko Komisie legislatívno-právnej č. 87/2025: 

Komisia legislatívno-právna pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja po prerokovaní 

materiálu s názvom „Návrh na zvýšenie podpory (úveru) zo Štátneho fondu rozvoja bývania 

na investičnú akciu "Komplexná rekonštrukcia budovy CSS Lednické Rovne" z dôvodu naviac prác 

a zvýšenej sadzby DPH“ odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie členov: 

Za 3:   Erich Dvonč 

   JUDr. Katarína Heneková, M.B.A. 

   Ing. Tomáš Vaňo    

Proti 0: -    

Zdržal sa 0: -  

Nehlasoval 0: - 

 

Bod č. 3 

 

V rámci bodu 3. rôzne neboli predložené žiadne otázky do diskusie.  
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Bod č. 4 

Nakoľko po vyčerpaní programu rokovania komisie a diskusii neboli žiadne ďalšie návrhy, predseda 

komisie poďakoval všetkým prítomným za ich účasť a rokovanie komisie ukončil. 

 

 

............................................................ 

Erich Dvonč 

Predseda Komisie legislatívno-právnej                       

 

 

 

V Trenčíne dňa 10.03.2025  

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Matuščinová, tajomníčka komisie  


